
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 9.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 6.3.2019

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Omluveni: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : Ing. Michal Mišina, místostarosta

Ověřovatelé: Mgr. Ivan Kůs, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14 hod  a jednání řídil místostarosta Ing. Mišina.
Omluvil nepřítomnou starostku města RNDr. Chalupovou a ověřovatelem stanovil Mgr. Kůse.
Připomněl termín dalšího jednání rady města, které se bude konat 20. 3. 2019. Z něj se z 
pracovních důvodů omluvila Mgr. Chlumská.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 8. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 
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3. 104/9/RM/2019 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 6. 3. 2019.

Ing. Mišina předložil radě města návrh programu jednání.
Tajemník úřadu Ing. Chalupecký navrhl po skončení jednání rady uskutečnit jednání valné hromady 
společnosti Berounská sportovní, a.s. Radní s návrhem souhlasili.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informace na vědomí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5. 105/9/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s tím, aby se Základní škola Beroun, Wagnerovo náměstí 458 zapojila do projektu 
z Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělávání výzvy č. 02_18_063 pro Šablony II.  

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
informovat ředitele Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí 458, o uděleném souhlasu.

Termín: 15. 3. 2019

K projednání bodů 5 až 13 programu byla do jednání rady města přizvána Ing. Boldi, vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit.
Ing. Boldi uvedla, že Základní škola Wagnerovo náměstí požádala o vydání souhlasu zřizovatele 
školy se zapojením do projektu z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání výzvy č. 
02_18_063 pro Šablony II. Cílem výzvy je podpořit školy a poskytnout dočasnou personální 
podporu - školního asistenta, speciálního pedagoga, psychologa apod.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 106/9/RM/2019 Zahájení jednání s okolními obcemi - řešení problému spádovosti škol

I. Rada města ukládá

1. místostarostovi Mgr. Dušanu Tomčovi
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1.1.  zahájit jednání s okolními starosty obcí, jejichž žáci navštěvují berounské základní 
školy, řešící problematiku spádovosti a možného finančního příspěvku těchto obcí.

Termín: 30.6.2019

Ing. Boldi připomněla diskuze, které již proběhly o řešení problému spádovosti žáků z okolních obcí 
do berounských škol. Podotkla, že předkládaný materiál obsahuje konkrétní data o počtu žáků s 
bydlištěm mimo Beroun. Uvedla, že do berounských škol dochází 728 žáků z okolních obcí bez 
trvalého bydliště v Berouně.
Mgr. Tomčo informoval o jednání s řediteli škol, a uvedl, že tímto tématem se také zabývá školská 
komise. Podotkl, že ekonomický náhled zatím není připravený, o výši možného příspěvku okolních 
obcí na žáky se bude teprve jednat.
Ing. Mišina připomněl, že takto získané finance budou vynaloženy do oblasti školství.
Mgr. Kůs zdůraznil důležitost jednání s okolními obcemi, protože tento příspěvek by byl dobrovolný. 
Dále uvedl, že současně probíhající výstavba u 2. ZŠ a ZŠ Závodí řeší získání nové kapacity pro cca 
300 dětí. Tato potřeba byla stanovena RM dlouhodobým upřesňováním celkové kapacity našich ZŠ, 
které vždy počítalo s dětmi z tradičních spádových obcí. Ve vztahu k nim je proto třeba zachovat 
korektnost při současném tlaku např. na obec Hýskov, aby již konečně zahájila výstavbu 2. stupně 
jejich ZŠ. O přijetí dětí do ZŠ rozhodují pouze ředitelé škol. Ti tak také u dětí z nespádových obcí 
učinili ve všech případech.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 107/9/RM/2019 Žádost o finanční příspěvek na vydání monografie o svaté Ludmile

I. Rada města souhlasí
s uzavřením darovací smlouvy se spolkem Svatá Ludmila 1100 let, z.s. sídlem Za Lužinami 
1084/33, 155 00 Praha 5, IČ: 049244479 na finanční dar ve výši 10.000 Kč, určený na vydání 
reprezentativní monografie o svaté Ludmile.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit uzavření darovací smlouvy se spolkem Svatá Ludmila 1100 let, z.s.

Termín: 30.4.2019

Ing. Boldi předložila radě města žádost Spolku Svatá Ludmila 1100 let o finanční příspěvek na 
vydání reprezentativní vědecké monografie o svaté Ludmile. Vydání publikace o sv. Ludmile je 
jedním ze stěžejních projektů národních oslav. Město Beroun dlouhodobě se spolkem 
spolupracuje a od 1. 1. 2019 je jeho členem. Pokud město Beroun přispěje na danou akci, bude 
mít v monografii publikované své logo a obdrží zdarma výtisky monografie (v případě příspěvku ve 
výši 10 tis Kč 5 výtisků).
Mgr. Tomčo zdůraznil význam oslav pro město i pro region.
Ing. Mastná navrhla vydat monografii také jako e-knihu.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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8. 108/9/RM/2019 Žádost o záštitu starostky města Beroun nad akcí "Festival ZUŠ 2019"

I. Rada města a starosta města souhlasí
s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad akcí "Festival ZUŠ 2019", jejíž pořadatelem 
je Základní umělecká škola Václava Talicha, Husovo nám. 77, 266 01 Beroun 1, IČ: 
70845921, která se koná ve dnech 15. a 16. dubna 2019.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit zpracování a předání záštity nad akcí "Festival ZUŠ 2019", jejíž pořadatelem je 
Základní umělecká škola Václava Talicha, Husovo nám. 77, 266 01 Beroun 1, IČ: 
70845921, která se koná ve dnech 15. a 16. dubna 2019.

Termín: 30.4.2019

Ing. Boldi předložila žádost o záštitu starostky města Beroun nad akcí Festival ZUŠ 2019. Uvedla, 
že základní umělecké školy každoročně soutěží v hudebním oboru. Na koncertech v Berouně budou 
předneseny vítězné skladby. Festival se uskuteční ve dnech 15. a 16. dubna 2019. Žádost byla se 
starostkou již projednána.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 109/9/RM/2019 Informace o převzetí záštit v roce 2018

I. Rada města bere na vědomí
informaci o převzetí záštit v roce 2018 a doporučuje zastupitelstvu města přijmout obdobné 
usnesení.

Dále Ing. Boldi předložila radě města informace o převzetí záštit v roce 2018. V loňském roce bylo 
poskytnuto pět záštit města Beroun a sedm záštit starosty města.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 110/9/RM/2019 Vyhodnocení žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun v roce 
2019 na zájmovou činnost

I. Rada města souhlasí
s uzavřením veřejnoprávních smluv s žadateli o dotace na zájmovou činnost v roce 2019 a 
poskytnutím dotací v následujícím znění:

1. Domu dětí a mládeže, p.o., IČ: 71294643, se sídlem U Stadionu 787, Beroun, na 
"Celoroční aktivity ve spolupráci s městem Beroun" ve výši 18.000,- Kč.

2. Pionýrské skupině Beroun - Závodí - Pionýr, z.s., IČ: 47559535, se sídlem Slapská 
1499, Beroun, na projekt "Jarní prázdniny na horách - zimní tábor", který bude 
realizován v období 2. 2. - 9. 2. 2019, ve výši 10.000,- Kč.

3. Křesťanskému klubu, o.p.s., IČ: 47515121, se sídlem Seydlovo nám. 24, Beroun, na 
projekt "Vytváříme rodinu i ve druhém pololetí - výtvarné a rukodělné aktivity 
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pro děti z rodin ohrožených sociálním vyloučením" konaný v období 1. 1. - 30. 6. 
2019, ve výši 10.000,- Kč.

4. Základní kynologické organizaci Beroun č. 260, IČ: 47559756, se sídlem 
Hostímská 488, Beroun, na celoroční aktivitu "Výcvik a výchova psů", ve výši 
15.000,- Kč.

5. Mladým ochráncům přírody, z.s. Trilobit, IČ: 04616391, se sídlem kpt. Jaroše 
1047, Beroun, na akci "Práce s dětmi/den dětí", ve výši 5.000,- Kč.

6. Rodinnému centru Slunečnice, z.ú., IČ: 26615509, se sídlem Bezručova 928, 
Beroun, 1) na celoroční projekt "Cvičení nás baví, veselí jsme i zdraví" ve výši 
10.000,- Kč, a 2) na celoroční projekt "Mámo, táto, kamarádi, bavíme se spolu 
rádi" ve výši 10.000,- Kč.

7. Nadačnímu fondu GAUDEAMUS, IČ: 25228633, se sídlem Nerudova 2283/7, Cheb, 
na "XXVIII. ročník Dějepisné soutěže studentů gymnázií", konanou 21. 11. 
2019, ve výši 5.000,- Kč.

II. Rada města nesouhlasí
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s žadatelem o dotaci na zájmovou činnost v roce 2019 a 
tedy neposkytnout dotaci:
Ing. Kamile Ouředníkové, ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░ Beroun-Hostim na 
"Hostímský ples".

III. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, jimž byla tímto rozhodnutím Rady 
města přidělena dotace na zájmovou činnost.

Termín: 31.3.2019

1.2.zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena veřejnoprávní smlouva.

Termín: 30.4.2019

Ing. Boldi uvedla, že město Beroun poskytuje každoročně dotace zájmovým organizacím. V 
letošním roce bylo přijato 9 žádostí na 9 projektů. Odbor připravil návrh rozdělení dotací se 
stručnou charakteristikou projektů a s odůvodnění návrhu na výši dotace.
Rozvinula se diskuze nad žádostí Ing. Ouředníkové na projekt Hostimský ples. Ing. Boldi uvedla, že 
dlouhodobě se plesy dotacemi nepodporují, kromě plesů s charitativním podtextem. Mgr. Kůs 
navrhl podpořit společenskou akci v okrajové části města, zpestřit kulturní život v této lokalitě a 
přispět k upevňování vztahů mezi jejími obyvateli.
Proběhlo hlasování o návrhu Mgr. Kůse s výsledkem: pro - 1, proti - 1, zdržel se - 4
Návrh nebyl přijat.
Členové rady města se shodli na možné podpoře v případě žádosti prostřednictvím osadního 
výboru.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 111/9/RM/2019 Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2019 na akci 
"Působení A mužstva dospělých v republikové soutěži ve fotbale - reprezentace města"

I. Rada města souhlasí
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s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun Český lev - Union Beroun, z.s., IČ: 28560353, 
se sídlem Na Máchovně 644, 266 01 Beroun, na akci "Působení A mužstva dospělých v 
republikové soutěži ve fotbale - reprezentace města" ve výši 125.000,- Kč z § 34 - 
Tělovýchova a zájmová činnost a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun Český lev - Union Beroun, z.s., IČ: 
28560353, se sídlem Na Máchovně 644, 266 01 Beroun, na akci "Působení A mužstva 
dospělých v republikové soutěži ve fotbale - reprezentace města" ve výši 125.000,- Kč z § 34 
- Tělovýchova a zájmová činnost a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí

III. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 12.4.2019

Ing. Boldi dále předložila žádost o poskytnutí dotace na akci "Působení A mužstva dospělých v 
republikové soutěži ve fotbale - reprezentace města". Připomněla, že hráčům A-teamu Český lev - 
Union Beroun se podařilo v roce 2018 postoupit do vyšší republikové soutěže. Klub vzorně 
reprezentuje město Beroun a v polovině sezóny je klub v tabulce Divize A na páté příčce. Odbor 
navrhuje poskytnout dotaci, ze které budou hrazeny náklady na trenéry a výdaje na dopravu.
Mgr. Kůs ocenil jejich práci s dětmi a zdůraznil, že všichni hráči A-teamu jsou odchovanci tohoto 
klubu. Uvedl, že klub se také vzorně stará o děti a mládež. Dále připomněl, že tato dotace byla 
fakticky schválena ZM v rozpočtu města na letošní rok v konkrétní jmenovité položce. Domnívá se 
tedy, že je třeba schválit pouze smlouvu, nikoliv poskytnutí financí.
Mgr. Tomčo kvitoval výsledky sportovního klubu. Vyjádřil názor, že podpora města a její kontinuita 
je důležitá.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 112/9/RM/2019 Vyhodnocení žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun v roce 
2019 na významné sportovní akce

I. Rada města souhlasí
s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na rok 2019 žádajícím subjektům, včetně 
uzavření veřejnoprávních smluv, z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 - 
Dotace na významné sportovní akce, v předloženém znění:

1. Miloslav Křesťan, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░░ ░ 266 01 Beroun, 
na akci V. ročník RETRO CUP 2019 - hokejový turnaj legend, ve výši 20.000,- Kč.

2. MIKASZ GROUP s.r.o., IČ: 07461089, se sídlem Brožíkova 284/8, 266 01 Beroun-
Závodí, na akci BEROUN RACE, ve výši 25.000,- Kč.

3. SK Kelti 2008 z.s., IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, 266 01 Beroun, na akci 
HOKEJBAL PROTI DROGÁM 2019, ve výši 25.000,- Kč.

4. Mgr. Barbora Stejskalová, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░  bytem ░░░░ ░░░ 266 01 
Beroun-Město, na akci OCR European Championship Poland 2019, ve výši 7.000,- Kč.
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5. Klub biatlonu Beroun, p.s., IČ: 47558873, se sídlem Na Máchovně 116, 266 01 
Beroun, na akci Berounská vzduchovka 2019 I, ve výši 5.000,- Kč.

6. Klub biatlonu Beroun, p.s., IČ: 47558873, se sídlem Na Máchovně 116, 266 01 
Beroun, na akci Regionální závod v letním biatlonu, ve výši 12.000,- Kč.

7. TJ Lokomotiva Beroun z.s., IČ:00473561, se sídlem Tyršova 85, 266 01 Beroun, na 
akci Vodácký maraton na Berounce - 42. ročník, ve výši 35.000,- Kč.

8. Sportovní klub Beroun z.s., IČ: 22865098, se sídlem Wagnerovo nám. 1541, 266 01 
Beroun, na akci Škola in-line bruslení - pohybem proti dětské obezitě, ve výši 8.000,- 
Kč.

II. Rada města nesouhlasí
s poskytnutím dotace ve výši 100.000,- Kč z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, 
organizace 3118 - Významné sportovní akce žádajícímu subjektu:

1. Spolek Centrum zdravých dětí, IČ: 47515384, se sídlem Máchova 765, Beroun-
Závodí, 266 01 Beroun na akci "Mistroství světa 2019 v ledním hokeji", která se 
konala od 6. - 17. 2. 2019.

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
neposkytnout dotaci ve výši 100.000,- Kč z  § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, 
organizace 3118 - Významné sportovní akce žádajícímu subjektu:

1. Spolek Centrum zdravých dětí, IČ: 47515384, se sídlem Máchova 765, Beroun-
Závodí, 266 01 Beroun na akci "Mistroství světa 2019 v ledním hokeji", která se 
konala od 6. - 17. 2. 2019.

IV. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 12.4.2019

1.2.zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, kterým byla přidělena dotace 
Radou města Beroun.

Termín: 30.4.2019

1.3.zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena veřejnoprávní smlouva.

Termín: 31.5.2019

Ing. Boldi předložila vyhodnocení žádostí o poskytnutí dotací na významné sportovní akce včetně 
stručného popisu akcí a stanoviska odboru. Celkem bylo přijato 9 žádostí.
K žádosti Spolku Centrum zdravých dětí o dotaci bylo konstatováno, že Berounské lvice se 
zúčastnily turnaje v Kanadě v termínu 6. - 17. 2. 2019. Na turnaji však startovaly pod názvem 
Prague Ice Ladies a nereprezentovaly město Beroun.
Mgr. Tomčo uvedl i stanovisko komise pro sport a sportovní dotace k žádosti spolku. Komise 
nesouhlasí s poskytnutím dotace Spolku Centrum zdravých dětí.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

Stránka 7 z 20



13. 113/9/RM/2019 Zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města 
Beroun ze dne 24. 1. 2019

I. Rada města bere na vědomí
zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun ze dne 24. 1. 
2019.

Zápisem ze zasedání komise pro kulturu a kulturní dotace provedla Ing. Boldi.
Uvedla, že komise se na svém jednání zabývala průběhem příprav na dalšího ročníku festivalu 
Talichův Beroun, plánovanými kulturními akcemi na rok 2019 a tématem MKC.
Mgr. Kůs konstatoval, že komise pracuje dobře, její jednání jsou konstruktivní.
Mgr. Tomčo doplnil, že jednání komise se zúčastnil i ředitel MKC, který představil strukturu MKC a 
jeho fungování.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 114/9/RM/2019 Zpráva o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018

I. Rada města bere na vědomí
zprávu o činnosti Městské knihovny Beroun za rok 2018.

Do jednání rady města se dostavila Bc. Škeříková, ředitelka Městské knihovny Beroun. Předložila 
zprávu o činnosti knihovny za rok 2018, z které vyplývalo, že tento rok byl pro knihovnu úspěšný. 
Knihovna rozšiřuje své služby, konají se zde vzdělávací a kulturní akce. Došlo též k personálním 
změnám, mimo jiné na pozici ředitelky knihovny. Ve zprávě je též zmíněna činnost pobočky na 
Sídlišti, kde roste počet návštěvníků i počet a pestrost konaných akcí.
Ing. Mišina pohovořil o chystané rekonstrukci budovy knihovny v areálu bývalých kasáren.
Na dotaz Mgr. Kůse ohledně obsazení místa účetní odpověděla Bc. Škeříková, že účetní ukončila 
dlouholetou spolupráci a v současné době se hledá náhrada.
Mgr. Kůs dále připomněl úspěšný projekt Berounská akademie, který knihovna organizuje již 
několik let. O akademii je stále velký zájem veřejnosti, který ale bohužel z kapacitních důvodů 
nelze uspokojit. Dále vznesl dotaz ohledně zahájení rekonstrukce budovy knihovny.
Na to reagoval Ing. Mišina s informací, že vzhledem ke komplikacím za strany jednoho účastníka 
řízení dosud nebylo vydáno stavební povolení. Očekává, že se tak stane až po prázdninách.

Předkladatel: Bc. Michaela Škeříková
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 115/9/RM/2019 Informace o zhodnocení XXXVI. ročníku Mezinárodního hudebního 
festivalu Talichův Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Tereza Králová

I. Rada města bere na vědomí
informaci o průběhu XXXVI. ročníku Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun, 
konaného ve dnech 7. 10. až 13. 11. 2018.
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Do jednání rady města se dostavil pan Veselý, ředitel MKC, a paní Králová, tajemnice festivalu 
Talichův Beroun.
Paní Králová uvedla, že festival sestával ze sedmi koncertů, z nichž úvodní se konal v kostele sv. 
Jakuba, zbývajících šest v Kulturním domě Plzeňka. Dramaturgie vycházela z výročí 100 let vzniku 
republiky. Ve snaze oslovit i mladé posluchače, byl zařazen i koncert swingové hudby. Návštěvnost 
koncertů byla vysoká, velká pozornost byla věnována propagaci festivalu. Konalo se i množství 
doprovodných akcí, besedy pro školy, výstavy apod.
Mgr. Kůs, předseda festivalového výboru, vyslovil určitou nespokojenost s formou předkládaného 
materiálu s tím, že očekával, že jako předseda festivalového výboru, který festival připravuje, 
zabezpečuje a řídí, dostane při jednání odpovídající prostor. Současně poukázal na to, že 
předložený materiál zpracoval spolu s pí Královou, nicméně v materiálu je uvedeno, že ho 
zpracovala pracovnice OŠVA. Pohovořil o přípravě dalšího ročníku i o dalším směřování festivalu. 
Uvedl, že se připravuje transformace festivalu, aby si udržel svoji vysokou úroveň. Zdůraznil taktéž 
významný podíl MKC na organizačně technickém zabezpečení festivalu.
Mgr. Tomčo konstatoval, že Talichův Beroun je důležitou součástí kulturního života města a je 
třeba umožnit mu dále se rozvíjet. Ocenil spolupráci festivalového výboru, MKC a města Beroun.
Mgr. Chlumská vyjádřila svůj názor, že se jí festival líbí čím dál více. Poděkovala i za akce pro 
základní a střední školy.

Předkladatel: Zdeněk Veselý
Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 116/9/RM/2019 Zpráva o činnosti příspěvkové organizace Domov penzion pro důchodce 
Beroun (DPD) za rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková, Ing. Miroslava Kučerová

I. Rada města bere na vědomí
Zprávu o činnosti příspěvkové organizace Domov penzion pro důchodce Beroun za rok 2018.

II. Rada města konstatuje, že:
Domov penzion pro důchodce Beroun kvalitním způsobem zajišťuje služby, pro které byl 
zřízen.

K projednání bodů 16 až 18 se do jednání rady dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních 
věcí a zdravotnictví.
Dále se dostavila Ing. Kučerová, ředitelka Domova penzionu pro důchodce Beroun, která předložila 
zprávu o činnosti organizace.
Bc. Marková zhodnotila činnost DPD kladně. Posláním organizace je poskytovat sociální služby, 
terénní pečovatelské služby a správu penzionu.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 117/9/RM/2019 Schválení návrhu Veřejnoprávní smlouvy o dotaci na poskytování 
sociální služby - pečovatelské služby v roce 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková, Ing. Miroslava Kučerová
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I. Rada města schvaluje
návrh Veřejnoprávní smlouvy o dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby, tedy činnosti 
nebo souboru činností podle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách ve znění 
pozdějších předpisů, zajišťujících pomoc a podporu osobám za účelem sociálního začlenění 
nebo prevence sociálního vyloučení, na rok 2019, ev. číslo smlouvy poskytovatele S - 
0417/SOC/2019, uzavírané mezi Středočeským krajem a Domovem penzionem pro důchodce 
Beroun, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1.1.zajistit ve spolupráci s ředitelkou Domova penzionu pro důchodce Beroun Ing. 
Miroslavou Kučerovou uzavření Veřejnoprávní smlouvy o dotaci na poskytnutí sociální 
služby - pečovatelské služby v roce 2019.

Termín: 29.3.2019

Bc. Marková předložila radě města ke schválení návrh smlouvy o dotaci na poskytování sociální 
služby v roce 2019. Domov penzion pro důchodce podal žádost o přidělení státní dotace na 
Středočeský kraj. Dotace byla dne 19. 2. 2019 schválena. Smlouva však musí být před podpisem 
schválena Radou města Beroun.
Mgr. Tomčo kvitoval úspěšnost získávání dotací a ocenil práci ředitelky DPD.
Na dotaz Mgr. Kůse informovala Ing. Kučerová, ředitelka DPD, že dotace bude využita na opravu 
výtahu a výměnu kuchyňských linek.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 118/9/RM/2019 Zápis č. 2 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 
5. 2. 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková, Mgr. Alžběta Táborská

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 2 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 5. 2. 2019.

Bc. Marková provedla zápisem z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí. Přizvaná 
předsedkyně komise Mgr. Táborská se z jednání rady města omluvila.
Bc. Marková uvedla, že komise se mimo jiné zabývala informacemi o komunitním plánování a 
problematikou sociálního bydlení v Berouně. Jednání komise se zúčastnily i pracovnice odboru Mgr. 
Ludvíková a paní Plavcová.
Mgr. Tomčo sdělil, že problematiku sociálního bydlení diskutoval s paní Plavcovou a předsedkyní 
komise Mgr. Táborskou. Jedním z řešení by byla možnost jednání s developery, aby se podíleli na 
realizaci sociálních bytů.
Ing. Mišina podotkl, že by bylo vhodné zaměřit se na využívání bytů v domově penzionu pro 
důchodce.
Na dotaz Mgr. Kůse konstatovala Bc. Marková, že koordinátorka sociálního bydlení vyhledává 
možnosti získání bydlení a sleduje i dotační výzvy, které by mohly být využity.
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Mgr. Kůs zdůraznil nutnost zmapovat, co vše je v oblasti sociálního bydlení potřeba. Připomněl, že 
dokumenty schválené zastupitelstvem města a radou města v loňském roce, např. Analýza 
(koncepce) sociálního bydlení atd., jsou závazné.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 119/9/RM/2019 Zápis komise dopravy č. 1/2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Miroslav Jerling

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 1/2019 ze dne 16.1.2019 ze zasedání komise dopravy

Dále se do jednání rady města dostavil Mgr. Jerling, vedoucí odboru dopravy a správních agend.
Mgr. Jerling provedl zápisem komise dopravy, která se na svém jednání zabývala mimo jiné 
prodloužením smlouvy s dopravcem Arriva, řešením komunikace před Medicentrem a parkováním 
na náměstí.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 120/9/RM/2019 Rozhodnutí o uzavření Smlouvy o veřejných službách k zajištění 
dopravní obslužnosti města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou 
formou přímého zadání, uzavření smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a Králův 
Dvůr

I. Rada města rozhoduje
o uzavření Smlouvy o veřejných službách k zajištění dopravní obslužnosti města Beroun a 
Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou formou přímého zadání se společností ARRIVA 
STŘEDNÍ ČECHY s.r.o., IČ: 25620886, se sídlem Pod Hájem 97, 267 01 Králův Dvůr na 
období od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2025.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s  uzavřením Smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a městem Králův Dvůr, v 
předloženém znění.

III. Rada města ukládá
1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, vedoucímu odboru dopravy a správních agend
    1.1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.
                                                                                                        Termín: 10.4.2019

IV. Rada města souhlasí
se zveřejněním informace o svém rozhodnutí uzavřít Smlouvu o veřejných službách k zajištění 
dopravní obslužnosti města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou se 
společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o., IČ: 25620886, se sídlem Pod Hájem 97, 267 01 
Králův Dvůr v Úředním věstníku Evropské unie, za předpokladu, že Zastupitelstvo města 
Beroun přijme usnesení, kterým bude souhlasit s uzavřením Smlouvy o spolupráci mezi 
městem Beroun a městem Králův Dvůr, v předloženém znění.
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V. Rada města ukládá
1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, vedoucímu odboru dopravy a správních agend
    1.1.   zajistit realizaci tohoto usnesení.
                                                                                                        Termín: 30.4.2019

Ing. Mišina v úvodním slovu uvedl, že s integrací dopravy se nadále počítá, ale vzhledem k 
plánovaným opravám Plzeňské ulice není možná její brzká realizace. V prosinci 2020 končí smlouva 
mezi městem Beroun, městem Králův Dvůr a dopravcem společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY. 
Informace o rozhodnutí uzavřít novou smlouvu musí být uveřejněna nejpozději jeden rok před 
uzavřením smlouvy v Úředním věstníku Evropské unie. Z tohoto důvodu je důležité smlouvu o 
zajištění městské hromadné dopravy uzavřít. Tento způsob nevylučuje možnost jiného rozhodnutí 
vedení města, např. v případě integrace dopravy.
Ing. Mišina dále uvedl, že se počítá se změnami linek MHD, úpravou poměru příspěvku města 
Beroun a města Králův Dvůr apod.
Ing. Chalupecký, tajemník úřadu, připomněl, že zveřejněním ve věstníku Evropské unie je 
nahrazeno výběrové řízení.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 121/9/RM/2019 Poskytnutí dotace Českomoravské myslivecké jednotě, z.s., okresnímu 
mysliveckému spolku Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města souhlasí
s poskytnutím účelové neinvestiční dotace v celkové výši 7.000,- Kč z rozpočtu města Beroun 
- Fondu životního prostředí - běžné výdaje - ekovýchova, příjemci Českomoravská myslivecká 
jednota, z.s., okresní myslivecký spolek Beroun, se sídlem Na Dražkách 328, Beroun - Město, 
266 01 Beroun, IČ: 67777023, na konání chovatelské přehlídky trofejí a soutěže pro děti a 
mládež "Zlatá srnčí trofej", které pořádá tento spolek v roce 2019, a s uzavřením 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru životního prostředí, RNDr. Jitce Cirokové, zajistit uzavření veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace.
                                                            Termín:  31.3.2019

RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí, se dostavila do jednání rady města. Předložila 
návrh na poskytnutí dotace Českomoravské myslivecké jednotě na každoroční přehlídku trofejí a 
soutěž pro děti a mládež "Zlatá srnčí trofej". Součástí přehlídky je hodnocení trofejí, soutěž pro děti 
je na téma příroda a zvířata. Akce je putovní, letos se koná na Chyňavě.
Ing. Mastná se pozastavila nad výší dotace, kdy na přehlídku trofejí se navrhuje poskytnout dotaci 
ve výši 5.500,- Kč a na soutěž pro děti jen 1.500,- Kč.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková
Zpracovatel: Stanislava Hrudková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22.
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122/9/RM/2019 Poskytnutí dotace - ZO ČSOP ROKYCANY - projekt "Zajištění péče o 
zraněné, nemocné či jinak handicapované volně žijící živočichy na území správního 
obvodu města Beroun", místo realizace Záchranná stanice živočichů Rokycany
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města souhlasí
s poskytnutím účelové neinvestiční dotace v celkové výši 10 000,- Kč z rozpočtu města 
Beroun - Fondu životního prostředí - běžné výdaje - ekovýchova, příjemci ZO ČSOP 
ROKYCANY, se sídlem Švermova 748, Nové Město, 337 01 Rokycany, IČO: 00113239, na 
projekt "Zajištění péče o zraněné, nemocné či jinak handicapované volně žijící živočichy na 
území správního obvodu města Beroun", s místem realizace Záchranná stanice živočichů 
Rokycany, v roce 2019 a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru životního prostředí RNDr. Jitce Cirokové zajistit uzavření veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace.
                                                                    Termín: 31.3.2019

RNDr. Ciroková předložila návrh na poskytnutí dotace pro ZO ČSOP Rokycany na projekt zajištění 
péče o zraněné, nemocné či jinak handicapované volně žijící živočichy na území správního obvodu 
města Beroun v Záchranné stanici živočichů Rokycany. Záchranná stanice je zapojena do národní 
sítě záchranných stanic a zajišťuje služby pro území Berounska, Hořovicka a Rokycanska.
RNDr. Ciroková blíže popsala činnost záchranné stanice a kvitovala dobrou spolupráci včetně 
poradenské činnosti.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková
Zpracovatel: Bc. Dita Blahovcová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

23. 123/9/RM/2019 Uzavření dodatku ke smlouvě o nájmu nebytových prostor - Dobromysl, 
z.ú.; výpověď z nebytových prostor - Rodinné centrum Slunečnice, z.ú.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 7 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor č. 14/2006/NAJ/MM ze dne 
31. 3. 2006 ve znění pozdějších dodatků, v budově Komunitního centra, Bezručova 928, 
Beroun-Město, která je součástí pozemku p.č. st. 2068/15, v k.ú. Beroun, s Dobromyslí, z.ú., 
IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 01 Beroun, s účinností od 1. 7. 
2019. Dodatkem dojde k zúžení předmětu nájmu - nebytových prostor o výměře 44,63 m2 a 
snížení nájemného.

II. Rada města rozhoduje
rozhoduje o vypovězení smlouvy o nájmu č. 0009/2014/NAJ/OMI ze dne 5. 2. 2014 na 
pronájem místnosti č. 4,04 o výměře 44,73 m2 a podílu na společných prostorech ve výši 
18,56 m2 ve 4. patře budovy Komunitního centra, Bezručova 928, Beroun-Město, uzavřené 
mezi městem Beroun a Rodinným centrem Slunečnice, z.ú., IČ: 26615509, se sídlem 
Bezručova 928, Beroun-Město, 266 01 Beroun.

III. Rada města ukládá
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1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit realizaci tohoto usnesení

Termín: 31.3.2019

K projednání bodů 23 až 29 se do jednání rady města dostavil Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a 
investic.
Ing. Ureš uvedl, že město Beroun plánuje vybudovat v podkroví budovy Komunitního centra devět 
sociálních bytů. V těchto prostorách pronajímá město spolku Dobromysl a Rodinnému centru 
Slunečnice po jedné místnosti. Proto je předložen návrh dodatku ke smlouvě o nájmu nebytových 
prostor v budově Komunitního centra mezi městem Beroun a spolkem Dobromysl, z.ú. a výpovědi z 
nebytových prostor ve 4. patře budovy Rodinnému centru Slunečnice.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

24. 124/9/RM/2019 Darovací smlouva - počítačový grafický program COREL DRAW 
GRAPHIPS SUITE 11 CZ
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Darovací smlouvy na počítačový grafický program Corel Draw Graphips Suite 11 
CZ mezi městem Beroun jako dárcem a Městským kulturním centrem Beroun, Holandská 118, 
Beroun - Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 00335371, jako obdarovaným, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 29.3.2019

Ing. Mišina uvedl, že město Beroun vlastní grafický počítačový program, který v současnosti 
nevyužívá. Jelikož Městské kulturní centrum Beroun tento program upotřebí, navrhuje se předání 
programu této organizaci.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

25. 125/9/RM/2019 Výpůjčka části pozemku p.č. 1441/43 v k.ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 1441/43 o výměře 700 m2  v k.ú. 
Beroun  za účelem vytvoření přírodní zahrady pro účely environmentálního vzdělání a další 
aktivity školy, na dobu určitou 10 let mezi městem Beroun jako půjčitelem a Jungmannovou 
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základní školou, IČ: 70975019, se sídlem Beroun 2, Plzeňská ulice č.p. 30, PSČ 26601 jako 
vypůjčitelem.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 22.3.2019

Ing. Ureš uvedl, že ředitel Jungmannovy základní školy požádal o výpůjčku části pozemku města 
p.č. 1441/43 v k.ú. Beroun. Jedná se o pozemek, který sousedí s areálem školy. Škola by pozemek 
využila pro vytvoření přírodní zahrady pro účely environmentálního vzdělávání a další aktivity školy.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

26. 126/9/RM/2019 Dohoda u ukončení smlouvy o nájmu - Domov penzion pro důchodce 
Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dohody o ukončením smlouvy o nájmu č. 0003/2009/NAJ/MM ze dne 15. 3. 
2007, ve znění pozdějších dodatků mezi městem Beroun jako pronajímatelem a Domovem 
penzionem pro důchodce Beroun, IČ: 47559969, se sídlem Na Parkáně 111, Beroun-Město, 
266 01 Beroun jako nájemcem, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení. 

Termín: 15.3.2019

Ing. Mišina uvedl, že město Beroun pronajímalo Domovu penzionu pro důchodce vozidlo VW 
Transporter. Rada města souhlasila s uzavřením smlouvy o výpůjčce dvou osobních vozidel Nissan 
E-NV200 (elektromobilů) mezi městem Beroun a Domovem penzionem pro důchodce a vozidlo VW 
Transporter již nebude využíváno. Z tohoto důvodu požádala ředitelka DPD o ukončení nájmu 
vozidla VW Transporter .

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

27. 127/9/RM/2019 Pojistné smlouvy pro Autopojištění Combi Plus III - Havarijní pojištění 
(HAV) Ideálhav
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
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s uzavřením pojistné smlouvy pro Autopojištění Combi Plus III - havarijní pojištění č. 
3236196734 na předmět pojištění  osobní automobil tovární značky Nissan E-NV200, reg. zn. 
ECOBER01, VIN: VSKTAAME0U0604355 mezi městem Beroun jako pojistníkem a Českou 
podnikatelskou pojišťovnou, a.s., Vienna Insurance Group, Pobřežní 665/23, 186 00 Praha 8, 
IČ: 63998530, jako pojistitelem, v předloženém znění. Roční pojištění na havárii, živel, 
odcizení a vandalismus, vč. pojištění skel činí po slevě 13.024,- Kč.

II. Rada města souhlasí
s uzavřením pojistné smlouvy pro Autopojištění Combi Plus III - havarijní pojištění č. 
3236197072 na předmět pojištění  osobní automobil tovární značky Nissan E-NV200, reg. zn. 
ECOBER02, VIN: VSKTAAME0U0604467 mezi městem Beroun jako pojistníkem a Českou 
podnikatelskou pojišťovnou, a.s., Vienna Insurance Group, Pobřežní 665/23, 186 00 Praha 8, 
IČ: 63998530, jako pojistitelem, v předloženém znění. Roční pojištění na havárii, živel, 
odcizení a vandalismus, vč. pojištění skel činí po slevě 13.024,- Kč.

III. Rada města souhlasí
s uzavřením pojistné smlouvy pro Autopojištění Combi Plus III - havarijní pojištění 
č. 3236197218 na předmět pojištění  osobní automobil tovární značky Nissan E-NV200, 
ECOBER03, VIN: VSKTAAME0U0604415 mezi městem Beroun jako pojistníkem a Českou 
podnikatelskou pojišťovnou, a.s., Vienna Insurance Group, Pobřežní 665/23, 186 00 Praha 8, 
IČ: 63998530, jako pojistitelem, v předloženém znění. Roční pojištění na havárii, živel, 
odcizení a vandalismus, vč. pojištění skel činí po slevě 13.024,- Kč.

IV. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace těchto usnesení.

Termín: 29.3.2019

Ing. Chalupecký, tajemník úřadu, připomněl, že město Beroun vlastní tři elektromobily tovární 
značky Nissan E-NV200. Na tyto vozidla bylo uzavřeno havarijní pojištění včetně pojištění skel 
vozidla.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

28. 128/9/RM/2019 Zrušení výběrového řízení veřejné zakázky "Projekt zahrady pro 
environmentální vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou - opětovné vypsání" a jeho 
druhé opětovné vypsání

I. Rada města schvaluje
zrušení výběrového řízení veřejné zakázky "Projekt zahrady pro environmentální vzdělávání 
MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou - opětovné vypsání" z důvodu, že ve lhůtě pro podání 
nabídek nebyla podána žádná nabídka.

II. Rada města schvaluje
zadávací podmínky pro druhé opětovné vyhlášení výběrového řízení veřejné zakázky "Projekt 
zahrady pro environmentální vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou - druhé opětovné 
vypsání."
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III. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 

IV. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 29.3.2019

Ing. Ureš předložil návrh na zrušení výběrového řízení veřejné zakázky "Projekt zahrady pro 
environmentální vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou". Uvedl, že po opětovném vypsání 
výběrového řízení nebyla podána žádná nabídka. Z tohoto důvodu odbor žádá o schválení zrušení 
výběrového řízení a o schválení zadávacích podmínek pro další vypsání výběrového řízení na tuto 
veřejnou zakázku. Současně je navržena komise pro otevírání obálek, která plní i funkci hodnotící 
komise.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

29. 129/9/RM/2019 Zápis č. 1/2019, z jednání Komise bytové, konaného dne 14. 2. 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města bere na vědomí
předložené nové žádosti o nájem bytu ve vlastnictví města Beroun včetně stanoviska Komise 
bytové Rady města Beroun. 

II. Rada města schvaluje
plán práce Komise bytové pro rok 2019.

III. Rada města bere na vědomí
zápis č. 1/2019, z jednání Komise bytové, konaného dne 14. 2. 2019.

Ing. Mišina provedl zápisem z jednání komise bytové. Komisi byl představen Plán sociálního bydlení 
v Berouně, dále byly projednány nové žádosti o pronájem bytů a prodloužení končících nájemních 
smluv. Dále byl projednán plán práce komise pro rok 2019.

Stránka 17 z 20



Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

30. 130/9/RM/2019 Pravidla pro udělení souhlasu se zřízením vyhrazeného parkovacího 
místa

I. Rada města schvaluje
Pravidla pro udělení souhlasu se zřízením vyhrazeného parkovacího místa v předloženém 
znění.

II. Rada města ukládá

1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, vedoucímu odboru dopravy a správních agend

1.1.zajistit postup podle schválených pravidel při udělování souhlasu ke zřízení 
vyhrazeného parkovacího místa za město Beroun jako vlastníka dotčených místních 
komunikací.

Termín: 7.3.2019

Ing. Mišina připomněl, že ve městě Beroun je povoleno 95 vyhrazených parkovacích míst z 
části pro fyzické nebo právnické osoby, částečně pro držitele průkazu ZTP nebo ZTP-P. Za situace, 
kdy je ve městě málo parkovacích míst pro obyvatele města, se navrhuje omezit zřízení 
vyhrazeného parkovacího místa jen pro těžce zdravotně postižené osoby. Stávající vyhrazená 
parkovací místa, která byla povolena před nabytím účinnosti těchto pravidel, zůstanou zachována 
do uplynutí platnosti povolení.
Ing. Mišina doplnil, že povolování vyhrazeného parkovacího místa jen pro osoby těžce zdravotně 
postižené, které nejsou plátci místního poplatku, bude mít dopad i na příjmy do rozpočtu města.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

31. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé informoval Ing. Mišina o doručené žádosti o souhlas s založením osadního výboru na 
Zdejcině. Návrh bude projednán na příštím jednání rady města.
Mgr. Tomčo podal informaci o projektu Na kole dětem, jehož jednou z plánovaných zastávek by 
mělo být město Beroun. Bližší informace se připravují na příští jednání rady města.
Mgr. Kůs:

• se dotázal na stav přípravy programového prohlášení rady města
• apeloval na nutnost řešení prostoru obřadní síně na hřbitově, o jehož potřebě se již dlouho 

hovoří. Předloží ideový návrh k posouzení.
• velmi ocenil Městský bál, jeho program, kvitoval práci MKC na této akci
• dotázal se na zajištění úklidu nového schodiště ze sídliště Hlinky směrem k Úřadu práce - v 

těchto místech není uklizeno
• upozornil na nutnost aktualizace seznamu investičních priorit schválených radou města

Ing. Mastná upozornila na nepřesný článek v deníku Mladá fronta o projektu sdílených elektrokol 
ve městě Beroun. Mgr. Tomčo uvedl, že článek s vedením města nebyl konzultován. Vedení města 
se dohodlo na novém článku, kde budou uvedeny správné informace.
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Mgr. Chlumská otevřela debatu o rekonstrukci šaten v Jungmannově základní škole. Připomněla 
názor místostarosty Ing. Mišiny, který navrhuje komplexní řešení na zvýšení kapacity školy. Vedení 
školy tento názor kvituje, ale upozorňuje na časový limit z důvodu možnosti získání dotace. Uvedla, 
že dotace by bylo možné použít na vzduchotechniku a zateplení budovy, protože situace ve škole 
začíná být kritická.
Ing. Mišina vysvětlil postup, kdy studie řešení a projektová dokumentace se dají dělat současně.
Mgr. Kůs připomněl, že v současné době se navyšuje kapacita na dvou berounských základních 
školách o cca 300míst. Za prioritu je třeba považovat dlouhodobě připravovanou rekonstrukci ZŠ 
Wagnerovo náměstí (bývalé gymnázium), jejíž budova již dávno není ozdobou města, ale právě 
naopak. Velké investice je třeba připravovat systémově, nehledě k omezeným finančním zdrojům 
města.
Ing. Mišina zrekapituloval požadavky školy a možný postup. Požádal Ing. Mastnou o účast na 
pracovní schůzce v Jungmannově základní škole dne 7. 3. 2019.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

32. Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončil Ing. Mišina jednání rady města v 17.40 hod.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

33. 131/9/RM/2019 Změna členů dozorčí rada společnosti Berounská sportovní, a.s.

I. Rada města v působnosti valné hromady
společnosti Berounská sportovní, a.s. IČ: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, Beroun - 
Závodí, 266 01 Beroun, zapsané v obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze 
pod spisovou značkou C 5060, jejímž jediným akcionářem je město Beroun, podle § 102 odst. 
2 písmeno c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů:

1. odvolává člena dozorčí rady pana Patrika Brodana, BBA, ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ 
░░░░ Beroun - Město, 266 01 Beroun, kde dni 6. 3. 2019,

2. volí pana Mgr. Dušana Tomča, ░░░░ ░░░░ ░░░░ bytem ░░░░ ░░░ Beroun - Město, 
266 01 Beroun, členem dozorčí rada společnosti, s účinností od 7. 3. 2019. 

Po jednání rady města následovala valná hromada společnosti Berounská sportovní, a.s.
Rada města odvolala člena dozorčí rady společnosti pana Patrika Brodana, BBA, a zvolila Mgr. 
Dušana Tomča novým členem dozorčí rady.

Valná hromada společnosti byla ukončena v 17.45 hod.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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Mgr. Dušan Tomčo
místostarosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Ivan Kůs
radní
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